
LENS 

DE ALGEMEENE VERGADERLING op 28 Juni 1940 

 

PRECIES 60 LEDEN hadden aan de oproep voor de algemene ledenvergadering op 28 Juni 

gevolg gegeven. Het beruchte Haags kwartiertje was voor deze keer een half uur geworden.  

Toen de voorzitter de bijeenkomst had geopend, had hij het genoegen kapelaan Buis aan de 

aanwezigen voor te stellen als nieuw geestelijk adviseur van Lenig en Snel. Deze richtte zich 

vervolgens met een welgekozen woord tot de vergadering. 

Daarna memoreerde de voorzitter ons enig gesneuveld lid (Henk Rientjes) en vroeg staande de 

vergadering een kort, maar oprecht gebed.  

De notulen alsmede de vele verslagen van de commissies werden met welverdiende aandacht 

aangehoord. De praeses vond hier een geschikt aanknopingspunt om zijn grote waardering te 

betuigen voor het moeizaam zwoegen van de bestuurs- en commissieleden. In het bizonder 

mocht hij wel wijzen op de verdiensten van de heren J. v. Venrooy en W. v. Boheemen, die wel 

het leeuwendeel voor hun rekening hadden genomen. Ook aan den heer  J. Runderkamp, den 

scheidenden secretaris van de juniorencommissie werd dank gebracht.  

Het resultaat van de verkiezingen vindt de lezer onder officiëel.  

Rond het naderend 20-jarig bestaan ontspon zich een levendig discours, waaraan door velen 

werd deelgenomen. Er werd besloten het Jubileumfonds 1940 in te stellen, waarin door alle 

deelnemers aan de komende feestelijkheden naar draagkracht moet worden gestort. Niemand 

blijve achter ! 

Er werd nog een opwekking gegeven om trouw op te komen tijdens de wekelijkse 

trainingsavonden.  

(Aangaande de training zouden we gaarne even - het is 8 Augustus, nu dit geschreven wordt - 

het volgende willen vastleggen :  

1e Er wordt door meerdere leden serieus geoefend.  

2e Andere maken er een speelpartij van en schijnen te menen, dat de trainer hun op fouten wijst 

om hen te plagen of te kleineren.  

3e De onregelmatige opkomst van sommigen is voor ons het bewijs van tekort aan clubliefde, van 

gebrek aan kameraadschap en wij achten dit weinig beleefd t.a.v. den trainer, die e lke week 2 

avonden aan de oefeningen opoffert. Red.). 

Deze bemerkingen raken de algemene vergadering niet, doch staan toch in verband met de 

sfeer, de stemming van deze bijeenkomst, die getuigde van een warm verlangen om de 

Lensgemeenschap te veredelen en uit te breiden. 

Nog mogen wij de aandacht vragen voor de hulde door den voorzitter gebracht aan dt elftallen, 

die in alle opzichten een goed figuur hebben geslagen, vooral aan het 3e, het A en het C elftal, 

die zich slechts tevreden wilden stellen met de eretitel : kampioenen !  

Aan het slot van de besprekingen kreeg de voorzitter een welverdiende pluim op zijn hoed 

gestoken, omdat hij „weerom een jaar" het goede voorbeeld gaf.  

 


